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Protokół Nr III/2015 

z sesji Rady Gminy Kroczyce w dniu 19 stycznia 2015r. w godz. od 10oo-1120  

w sali narad budynku Gimnazjum w Kroczycach 

 

Obrady III sesji Rady Gminy Kroczyce otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady Gminy Kroczyce Wanda Karoń. 

Protokołowała- Irena Zaciera. 

Radnych wg listy obecności – 15 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zaproszone zgodnie z listą 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu,  osoby z Urzędu Gminy 

zgodnie z listą  obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu, oraz poseł na 

Sejm RP P. Waldemar Andzel 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.    

3. Przedstawienie  porządku obrad. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Wójta Gminy o pracy Wójta między sesjami Rady Gminy.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w Dobrogoszczycach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania „Strategii 

Rozwoju Gminy Kroczyce na lata 2015-2020” 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania 

likwidacji pokryć dachowych i/lub elewacji zawierających azbest na terenie 

Gminy Kroczyce w roku 2015. 

9. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla powiatu zawierciańskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015r.   
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11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do uchwały nr 16/II/2014 Rady Gminy 

Kroczyce z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kroczyce na lata 2015-2030.  

12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad III sesji Rady Gminy Kroczyce. 

 

Ad.1. 

III sesję Rady Gminy Kroczyce otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady 

Gminy Kroczyce słowami „otwieram III sesję Rady Gminy Kroczyce” i 

stwierdziła, że na sali zgodnie z listą obecności znajduje się 15 radnych co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad.2. 

Protokół nr II/2014 z dnia  29 grudnia 2014r. wobec brak uwag i zastrzeżeń ze 

strony radnych został przyjęty jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad i zwróciła się do 

radnych o zgłaszanie uwag do porządku obrad. Radni nie wnieśli uwag do 

przedstawionego porządku obrad. 

Wobec braku propozycji wprowadzenia zmian do porządku obrad, sesja 

odbywać się będzie zgodnie z ustalonym porządkiem obrad. 

 

Ad.4. 

Radna Kampa Beata – zapytała co z  uszkodzoną altanką  na Mariance, którą 

wiatr przewrócił . 

Radny Janikowski Krzysztof- poruszył sprawę   późnego wyłączania światła 

ulicznego w Dobrogoszczycach. 

Radny Szwaja Zdzisław –zgłosił oberwanie poboczy przy drodze przez wieś 

Dzibice przy  posesji Nr 52 oraz konieczność  wykopania rowu od posesji 53-54- 

w czasie deszczu wszystko idzie na drogę. 
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Radna Aneta Bednarz-zgłosiła konieczność przycięcia gałęzi na ulicy Kościuszki i 

na ulicy Zakościele od strony sióstr zakonnych. 

Przewodnicząca Rady Wanda Karoń –zgłosiła konieczność wymiany 

uszkodzonego  lustra, koło basenu  w Kroczycach. 

 

Ad.5. 

Wójt Gminy przedstawił informację o swojej pracy   między sesjami Rady: 

 w dniu 4.01.2015r. na Jasnej Górze w Częstochowie odbył się występ 

zespołu Ziemia Kroczycka, 

 odbywają się zebranie wiejskie na których przeprowadzane są wybory 

sołtysów i rad  sołeckich w naszej gminie w których uczestniczę, 

 w dniu 5.01.2015r. odbyło się zebranie wiejskie w Dzibicach,  - dwóch 

kandydatów P. Miśta Zygmunt, P. Morel Marian ,sołtysem wsi Dzibice 

został P. Morel Marian, 

 w dniu 6.01.2015r. w Leśniowie odbyło się spotkanie noworoczne 

Samorządowców – gdzie również występował Zespół Ziemia Kroczycka, 

 w dniu 7.01.2015r. w Urzędzie Miasta w Sosnowcu uczestniczyłem w 

spotkaniu roboczym subregionu sosnowieckiego. Tematem spotkania 

była zmiana przedstawiciela w grupie reprezentacyjnej. Upadł wniosek 

powiatu będzińskiego odnośnie zmiany reprezentanta Zawiercia na 

reprezentanta powiatu będzińskiego, 

 w dniu 7.01.2015r. odbyło się zebranie wiejskie w Dobrogoszczycach, 

sołtysem wsi został P. Janikowski Krzysztof, /jeden kandydat/. 

 w dniu 8.01.2015r. odbyło się zebranie wiejskie w Szypowicach- jeden 

kandydat, sołtysem został P. Otręba Ireneusz, 

 w dniu 9.01.2015r. uczestniczyłem w spotkaniu z Powiatowym Zarządem 

Dróg oraz Gminą Pilica w sprawie zatwierdzenia materiałów 

przetargowych na drogę Siamoszyce-Szypowice-Dzwono-Sierbowice, 
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 w dniu 9.01.2015r. odbyło się zebranie wiejskie w Siemięrzycach- jeden 

kandydat, sołtysem został P. Nędza Roman, 

 w dniu 10.01.2015r. odbyło się zebranie sprawozdawczo wyborcze OSP w 

Siamoszycach w którym uczestniczyłem, 

 w dniu 10.01.2015r. odbyło się zebranie wiejskie w Siamoszycach –II 

kandydatów na sołtysa:P.Gajecki Tadeusz, P.Pędzik Ilona. Sołtysem 

została P. Pędzik Ilona, 

 w dniu 12.01.2015r. odbyło się zebranie wiejskie w Hucie Szklanej- jeden 

kandydat, sołtysem został P. Bzdęga Franciszek, 

 w dniu 13.01.2015r. odbyło się zebranie wiejskie na Browarku- jeden 

kandydat, sołtysem został P. Dominik Flak, 

 w dniu 14.01.2015r. uczestniczyłem w spotkaniu z V-ce Marszałkiem 

Stanisławem Dąbrowa w sprawie dróg wojewódzkich, 

 w dniu 14.01.2015r. odbyło się zebranie wiejskie w Piasecznie – jeden 

kandydat, sołtysem została P. Małgorzata Stolarczyk, 

 w dniu 15.01.2015r. odbyło się zebranie wiejskie w Lgocie Murowanej – 

jeden kandydat, sołtysem został P. Józef Kowalski, 

 w dniu 16.01.2015r. odbyło się zebranie wiejskie w Pradłach –trzech 

kandydatów: P. Ciszewski Adam, P. Sochacka Beata, P. Kita Aneta. 

Sołtysem został P. Adam Ciszewski, 

 w dniu 17.01.2015r. uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym w 

jednostce OSP w Siedliszowicach, 

 w dniu 18.01.2015r. odbył się koncert noworoczny w Pradłach, 

 jest już opracowany projekt na kanalizację, do zakończenia pozostało 

wykonanie kosztorysów, 

 został złożony wniosek o wydanie pozwolenia na budowę oczyszczalni 

ścieków w miejscowości Kostkowice, 
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 odbędzie się przetarg na wywóz pojemników na śmieci KP 7 i 1100 litrów, 

 obecnie drukowane są nakazy płatnicze podatku gruntowego, 

 w dniu 25.01.2015r. o godz.17oo w hali sportowej przy Gimnazjum w 

Kroczycach odbędzie się koncert noworoczny. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji i przyjęli ją do 

akceptującej wiadomości. 

 

Ad.6. 

Wójt Gminy zaproponował nabycie na własność Gminy nieruchomości o nr 

geodezyjnym 232/1 o powierzchni 0,0171 ha i 233/5 o powierzchni 0,0055 ha 

położonej w miejscowości Dobrogoszczyce. Grunt jest niezbędny pod zatokę 

autobusową. 

Radni nie wnieśli uwag do powyższego. 

Uchwała Nr 18/III/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w Dobrogoszczycach została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.7. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że w związku z nowymi  środkami pochodzącymi z UE  

zachodzi konieczność opracowania nowej „strategii rozwoju Gminy Kroczyce na 

lata 2015-2020” w celu określenia priorytetów gminy. Zwrócił się z apelem do 

radnych i sołtysów o zgłaszanie pomysłów i wniosków z poszczególnych wsi , 

które będziemy wnosić do opracowywanej strategii. 

Radni nie wnieśli uwag w tym temacie. 

Uchwała Nr 19/III/2015 w sprawie przystąpienia do opracowania „Strategii 

Rozwoju Gminy Kroczyce na lata 2015-2020” została podjęta jednogłośnie tj. 15 

głosami „za”. 
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Ad.8. 

Wójt Gminy poinformował, że jak co roku trzeba uchwalić regulamin 

dofinansowania likwidacji pokryć dachowych i/lub elewacji zawierających 

azbest na terenie gminy Kroczyce w roku 2015. Gmina Kroczyce przeznacza w 

roku 2015 kwotę 50.000 zł brutto na realizację w/w zadania z czego: 

-z wpływów związanych z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze 

środowiska – 13.000zł, 

-z dochodów własnych gminy – 25.000 zł, 

-z odpłatności mieszkańców gminy – 12.000 zł 

Regulamin ten stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do powyższego. 

Uchwała Nr 20/III/2015 w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania 

likwidacji pokryć dachowych i/lub elewacji zawierających azbest na terenie 

Gminy Kroczyce w roku 2015 została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.9. 

Wójt Gminy  zaproponował, podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 1.050.000,00 zł dla powiatu 

zawierciańskiego na dofinansowanie realizacji zadania pn.: „przebudowa drogi 

powiatowej nr 1729S i nr 1772S na odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową 

nr 1773S do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 794”. Zasady udzielenia i 

rozliczenia dotacji określa umowa. 

Radni nie wnieśli uwag do powyższej propozycji. 

Uchwała Nr 21/III/2015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla Powiatu Zawierciańskiego została podjęta jednogłośnie tj. 

15 głosami „za”. 
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Ad.10. 

Propozycje zmian  w budżecie gminy na 2015r. omówił Wójt Gminy. 

Zmienia się plan dochodów budżetu gminy w następujący sposób: 

Zwiększenie: 

Dz.630 Turystyka   - 340.000,00 zł 

Zmienia się plan wydatków budżetu gminy w następujący sposób: 

Zwiększenie: 

Dz.630 Turystyka    - 400.000,00 zł 

Dz.801 Oświata i wychowanie  -    10.000,00 zł 

Dz.900 Gospodarka komunalna 

             i ochrona środowiska  -    59.785,00 zł 

  

Zmienia się załącznik nr 3 –Zadania Inwestycyjne w 2015r. w następujący 

sposób: 

1. dodaje się poz. nr 8 – budowa infrastruktury około turystycznej na 

terenie Gminy Kroczyce – wydatki w 2015r. -400.000,00 zł z tego środki 

własne 60.000,00 zł, środki UERPO- 340.000,00 zł. 

2. dodaje się poz. nr 9 –budowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy 

Kroczyce- Wydatki  w 2015r. – 44.785,00 zł, z tego środki własne -

44.785,00 zł 

Zmienia się załącznik nr 11 – Przychody i rozchody budżetu gminy w 2015r. w 

następujący sposób: 

1. Zwiększa się przychody w poz.8-§ 950 Inne źródła  o kwotę 129.785,00 zł. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych zmian w budżecie gminy. 

Uchwała Nr 22/III/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015r. została 

podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 
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Ad.11. 

Skarbnik Gminy Maria Bednarz przedstawiła proponowane zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2015-2020. Zmiany te stanowią 

załącznik nr 5 do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych zmian w WPF. 

Uchwała Nr 23/III/2015 w sprawie zmiany do uchwały nr 16/II/2014 Rady 

Gminy Kroczyce z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kroczyce na lata 2015-2030 została podjęta 

jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.12. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych: 

-zniszczona altanka na Mariance zostanie wymieniona na nową po otrzymaniu 

zwrotu  pieniędzy od ubezpieczyciela, 

-sprawa wyłączania oświetlenia ulicznego w Dobrogoszczycach zostanie 

zgłoszona do zakładu energetycznego, 

-sprawa uszkodzonych poboczy przy drodze powiatowej w Dzibicach zostanie 

zgłoszone do powiatu, 

-wycięcie gałęzi na ulicy Kościuszki zostanie zgłoszone do GDDKiA, na ulicy 

Zakościele jest już decyzja na wycinkę i będzie to wykonane, 

- zniszczone lustro przy drodze koło basenu zostanie zgłoszone do wymiany, do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu. 

 

Ad.13. 

P. Stolarczyk Małgorzata –sołtys wsi Piaseczno stwierdziła, że dzieci mogły by 

dojeżdżać autobusami czerwonymi do szkoły, wtedy nie było by potrzeby aby 
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jeździły busy. Zwróciła się z prośbą o umieszczenie tabliczki „przystanek” przy 

studni w Piasecznie aby autobusy czerwone tam się zatrzymywały. 

Sołtys Szycowski Ryszard- poruszył sprawę lamp ulicznych w Przyłubsku, jak 

jedne się świecą to drugie gasną i tak na przemian.  

Radny Kowalski  Józef – zgłosił konieczność umieszczenia tablicy 

informacyjnej o przystanku w Lgocie Murowanej. 

Radna Kampa Beata- zgłosiła konieczność uzupełnienia oświetlenia na ulicy 

Kopernika. 

Następnie głos zabrał P. Waldemar Andzel poseł na Sejm  z PiS, który 

poinformował radnych o swojej pracy w Sejmie, o składanych interpelacjach, 

oświadczeniach itp.  

 

Ad.14. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że wszystkie punkty porządku obrad 

zostały wyczerpane i zamknęła sesję słowami „zamykam III sesję Rady Gminy 

Kroczyce”. 

 

Protokołowała: 

Irena Zaciera 

  

 

 

 

 

 

 


